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Deltagere:  Kristina Wollesen (KW) Formand 
 Tina Gier Klint (TG) Næstformand 

  Simone Skovhaur (SS) Kasserer 
 Tina Lindhardt Klijnstra (TL) 

  Marie Kjærgaard (MK)  
 

Kopi til:  Deltagerne + hjemmesiden 
 
Referent: Kristina Wollesen 
 
Mødedato: 14.02.2023 kl. 17:00 bestyrelsesmøde 
 
Emne: Bestyrelsesmøde 
 

Emne Kommentarer Ansvarlig 

1. Bestyrelsen Konstitution af ny bestyrelse: 
Formanden: Kristina Wollesen 
Næstformanden: Tina Gier Klint 
Kasseren: Simone Skovhaur 
Stævner: Tina Lindhardt Klijnstra 
Cafeteria: Simone Skovhaur 
Sponsor: Tina Gier Klint 
Baner: Tina Lindhardt Klijnstra 
Undervisning: Kristina Wollesen 
Elevponyer og heste: Marie Kjærgård 
Sekretær og hjemmeside: Kristina Wollesen 

 

2. Stævneudvalg Vi afholder fyraftens E-springstævne 24 marts 2023 og igen uden-
dørs den 16 september 2023 
Klubmesterskab bliver: ulige år Dressur fredag-Lørdag og lige år 
Dressur lørdag-søndag. Spring modsat.  
Der har været lidt ændring i vores forespurgte stævne datoer, ak-
tivitetslisten er opdateret, dog er der ikke udmeldt endeligt endnu.  
Tilbagemelding om fastelavnsstævnet, fungere godt dog har stæv-
ne udvalget gjort sig nogle tanker om næste år, f.eks. begrænset 
antal starter søndag, så vi har god tid til E klasserne og til at slå 
katten af tønden tidligere på dagen.  
Vi vil fremover lave en note på go/equipe med max antal hjælpere 
til hver rytter under opvarmning i lille hal. Hallen er for lille til at 
der skal stå 4-5 hjælpere til hver rytter.  
Opmåling af udendørsbaner, afsætning gps til banerne 
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3. Elevheste Zafir og Caspian har stadig løs mave, på trods af forskellige tilskud 
og ændringer i foder. Det drøftes med dyrlægen om næste skridt.  
 

MK 

4. Undervisning Talt løst og fast, forslag om 3-4 undervisermøder årligt KW 
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Vi leder stadig med lys og lygte efter elevpony 
Bella stadig halt efter stævnet, Batman bliver og afløser hende 
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5. Kasseren Vi har stadig nogle dårlige betalere, drøfter muligheder og i gang 
sat forskelligt.  

SS 

6. Cafeteriet Der er forespørgsel på en papcontainer. Det er drøftet og i første 
omgang skal det blot i den store container vi allerede har.  
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7. Vedligehold Vi vil søge ved forskellige organisationer på renovering af top lag i 
hallerne samt opgradering af top lag udendørs. 2 x Tilbud indhen-
tes ved de sædvanlige entreprenører, husk ny i Kongeaa.  
Vores ønske om en port mellem springskjul og lille hal, ligger i dva-
le. Vi ønsker banerne opdateret mere. 
Ribe vinduespolering har været og kigge, tager fat i ham igen.  
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8. Div.  Punkt fra generalforsamlingen: ønske om varme drikke og kolde 
drikke i rytterstuen til medlemmer og deres hjælpere.  
Drøftet de forskellige muligheder, vi ønsker stadig at kunne have 
låst til køkkenet og det besværliggøre det en del.  
Kaffe/snack automat med vandtilslutning, en mulighed 
Et udvalg af kolde drikke i rytterstuen, mod MP, en mulighed 
-Her under en elkedel og instant kaffe/te 
Begge dele blev drøftet og vi er usikre på efterspørgsels/interesse, 
men beslutter at finde en løsning og lave et forsøg.  
_____________________________________________________ 
 
Fast link til aktivitetskalenderen øverst i facebook gruppen.  
Konfirmations hilsen, liste over konfirmander 
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9. Næste møde 30.03.2023 kl. 17:00 Alle 

 
 
Referatet godkendt          /          2023 
 
 
 
 
 
____________________ ____________________ ____________________ 
Kristina Wollesen Tina Gier Klint Marie Kjærgaard 
Formand/Sekretær Næstformand Medlem 
 
 
 
____________________ ____________________  
Tina Lindhardt Klijnstra Simone Skovhaur 
Medlem                              Medlem/Kasserer 


